
Grytelva hytteforening. Årsmøtet 2024 

Innkomne sak 1: 
 

Forslag til årsmøtet fra  Dag Nilsen og Dagny Elisabeth Kinge: 

"Årsmøtet skal fremme en sak for Forvaltningsstyret for Trillemarka om å få tillatelse til 

å kunne rydde adkomsten fra Fjøsliveien ned til gammel rødmerket ferdselsvei mellom 

Sigdal og Numedal» 

Forslagstillers begrunnelse: 

 

Hele traseen fra Nedre Fjøslia over til Bufjellstjern og videre , er merket på gamle kart, men 

ikke på de nye. Den er rødmerket, for lenge siden, men en del av merkene synes fortsatt, 

og deler av stien/veien er fortsatt brukt av lokale/ turgåere. 

Deler av stien tilbyr et hyggelig, lettgått og vakkert turterreng for oss som ferdes i 

området, samtidig som det er av stor verdi kulturhistorisk å ta vare på denne ferdselsveien 

som ble viktig for generasjonene før oss. 

Det er forholdsvis enkelt å «koble seg på» tilgang til denne traseen fra Fjøsliveien, litt 

høyere opp enn der stien til «stigen» og Minneskleiv starter. Imidlertid har denne 

«adkomsten» fått hard medfart av vær og vind, spesielt av den voldsomme høststormen 

for noen år siden, og den er nå lite framkommelig. 

Styrets kommentar: 

Styret er positiv til innspill av denne art som bidrar til bedre opplevelser for våre 

medlemmer. Det må klargjøres nærmere hva forslaget innebærer av arbeid og 

muligheter/begrensninger innenfor og utenfor Trillemarka.  

Styret ber derfor årsmøtet om fullmakt til på selvstendig grunnlag å vurdere hva som 

kan/må gjøres, og at styret etter egen vurdering kan beslutte videre håndtering av 

saken. 

 

Grytelva, 11.03.2024 

Knut Olav Furuseth 

 


